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Notulen vergadering Raad van Toezicht SOVON  
 
Datum:    Vrijdag 4 oktober 2024 
Tijd:     8.30 – 10.30 uur 
Locatie:   Huygens College Heerhugowaard 
Aanwezigen:  Suzanne van Ketel (voorzitter), Robert van Rijn, Erna Winters, Freerk Jonkers,  
    Tom Cohen, René Rigter en Jessica de Geus (verslag) 
Afwezig:   -  
 

 
Opening 
Suzanne heet de aanwezigen welkom.  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
1.2 Schriftelijke mededelingen 
De raad van toezicht heeft kennis genomen van de schriftelijke mededelingen.  
De vraag van Suzanne of de verhuizing van de BSG inderdaad in de kerstvakantie plaatsvindt, wordt door 
René bevestigend beantwoord. Als er in de tussentijd niets mis gaat, is dat inderdaad de bedoeling.  
 
Suzanne geeft aan dat het hoge ziekteverzuim een aandachtspunt is en vraagt of hier meer urgentie op 
kan. René antwoordt dat deze urgentie wordt gevoeld. Zo wordt er op dit moment hard gezocht naar 
een nieuwe arbodienst. Dit moet een arbodienst zijn die gaat helpen om het ziekteverzuim naar 
beneden te brengen. Er worden op dit moment gesprekken ingepland met drie mogelijke partijen. 
Daarnaast is aan alle schoolleiders gevraagd om het ziekteverzuim om de eigen school te onderzoeken 
en hierover een analyse aan te leveren. Deze analyses worden vervolgens in het overleg van de 
schoolleiders besproken om hieruit best practices te kunnen halen.  
 
Er is een zorg over de inhuur van zzp’ers, aldus René. Omdat de Belastingdienst heeft aangekondigd de 
wet te gaan handhaven wordt op dit moment uitgezocht hoe het zit met de zzp’ers binnen SOVON. De 
lijn lijkt te zijn dat het inzetten van zzp’ers straks niet meer mogelijk is en dat van deze krachten afscheid 
moet worden genomen of dat zij bij SOVON in dienst moeten komen. De handhavingskaders zijn nog 
niet duidelijk maar hierover moet binnenkort vanuit de Belastingdienst meer duidelijkheid komen.  
 
Mondelinge mededelingen 
René geeft aan dat zijn opzegging wellicht als een verrassing is gekomen, maar dat hij een heel mooie en 
concrete opdracht aangaat in het po in Amsterdam. De raad van toezicht feliciteert René met deze 
nieuwe uitdaging en wenst hem daarin veel succes. Aan René wordt gevraagd om na te gaan of er 
mogelijk interne kandidaten zijn voor de positie van bestuurder.  
 
René geeft aan dat de opzegging er helaas toe heeft geleid dat de bestuurder van csg Jan Arentsz heeft 
aangegeven niet meer in gesprek te willen over het onderzoek naar de verdergaande samenwerking. 
Deze gesprekken kunnen mogelijk weer worden opgestart wanneer er een interim bestuurder is gestart.   
Dat csg Jan Arentsz een vacature heeft voor een voorzitter raad van toezicht heeft René verbaasd. Hij 
was hiervan niet op de hoogte. Suzanne geeft aan dat deze vacature ook de raad van toezicht heeft 
verrast.  
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Suzanne geeft aan dat de raad van toezicht de mening is toegedaan dat het traject van verdergaande 
samenwerking los staat van personen en prima verder kan gaan in een fase waarin bij SOVON gezocht 
wordt naar een nieuwe bestuurder. De raad vraagt René om de bestuurder van csg Jan Arentsz hierover 
te informeren. René zal de bestuurder vandaag bellen.  
 
De route naar een nieuwe bestuurder is volgens Suzanne als volgt. De remuneratiecommissie 
onderzoekt in overeenstemming met de statuten de mogelijkheden voor invulling van de vacature, 
zowel op de korte termijn met een interimmer als op de langere termijn. Met de bestuurssecretaris 
wordt afgestemd wat er aan ondersteuning nodig is. Idee is om voorafgaand aan de werving te spreken 
met de verschillende gremia binnen SOVON (CvS en GMR). Ook met de stafhoofden van BMO zal 
worden gesproken.  
 
Op de vraag vanuit de raad van toezicht wat René denkt dat er nodig is, geeft René aan dat zijn advies is 
om, los van de ontwikkelingen met csg Jan Arentsz, na te denken over een tweehoofdig CvB. Dit is 
ingegeven door alle ontwikkelingen in onderwijsland en binnen SOVON in het bijzonder en door de 
complexiteit van dossiers. Voorbeelden zijn het herstelplan onderwijs en de noodzakelijke stevige 
aansturing van SHRM. Ook het op orde houden van de bedrijfsvoering (financiën en het rondkrijgen van 
de formatie) vraagt echt om aandacht en is een zorg.  
 
2. Verslag 
De notulen van het overleg van de raad van toezicht van 21 juni 2024 worden ongewijzigd vastgesteld.  
De concept notulen van de commissie O&K van 21 juni 2024 worden voor kennisgeving aangenomen.  
De verslagen van het gesprek tussen de raad van toezicht en het College van Schoolleiders en het 
gesprek tussen de raad van toezicht en de gemeenschappelijke medezeggenschapsraad worden voor 
kennisgeving aangenomen.  
 
3. SOVON als professionele en lerende organisatie 
 
Onderwijs 
René geeft aan dat iedereen vandaag in het kader van de Dag van de Leraar een presentje ontvangt.  
 
Actualiteiten RvT 
Zelfevaluatie en scholing raad van toezicht 
De reeds geprikte datum van 5 maart 2025 wordt gebruikt voor de zelfevaluatie van de raad van 
toezicht. Vanuit de zelfevaluatie wordt bepaald welke scholing is gewenst. De begeleider van de 
zelfevaluatie neemt contact op met Robert.  
 
Vacature lid RvT op voordracht van de GMR per 1 januari 2025 
De raad van toezicht is voornemens de vacature voor een lid raad van toezicht die per 1 januari 2025 
ontstaat vooralsnog niet in te vullen. Omdat dit de vacature betreft voor een lid op voordracht van de 
GMR wordt over dit voornemen gesproken met de GMR in het halfjaarlijkse overleg op 29 november 
aanstaande.  
Het voornemen is tevens om de statuten aan te passen en op te nemen dat de raad van toezicht bestaat 
uit minimaal drie en maximaal vijf leden. Het voorstel hiertoe wordt geagendeerd voor het overleg van 
de raad van toezicht van 20 december aanstaande.  
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Opvolging voorzitter raad van toezicht 
De raad van toezicht heeft besloten dat op het moment van het aantreden van de nieuwe bestuurder 
het voorzitterschap van de raad van toezicht wordt overgenomen door Robert. Suzanne blijft vervolgens 
tot 1 januari 2026 als lid zitting houden in de raad van toezicht.  
 
Actualiteiten College van Bestuur 
Landing interim rector osg Willem Blaeu 
René geeft aan blij te zijn met de start van de interim rector voor osg Willem Blaeu. Het is een ervaren 
interimmer die een flinke klus te klaren heeft. Daarbij gaat het niet alleen om het toekomstbestendig 
houden van de school. Er liggen ook uitdagingen met de medezeggenschap binnen de school. De 
intentie van de rector is om met behulp van mediation de relatie binnen en met de medezeggenschap te 
verbeteren.  
De interim rector is aangesteld voor vier dagen per week en blijft het gehele schooljaar 2024-2025.  
Op de vraag van Suzanne of er al plannen zijn voor de werving van een nieuwe rector antwoordt René 
dat voor de kerstvakantie wordt geëvalueerd wat er nodig is. Op basis van de evaluatie wordt een 
profiel opgesteld en kan de werving worden gestart. Ook voor het Murmellius Gymnasium wordt het 
traject om een nieuwe rector aan te trekken opgestart.  
 
De evaluaties van zowel osg Willem Blaeu als dat van het Murmellius Gymnasium worden in een 
volgend overleg van de raad van toezicht geagendeerd.  
 
Rapport inspectiebezoek Murmellius Gymnasium en verbeterplan 
De raad van toezicht adviseert om een vinger aan de pols te houden ten aanzien van het opstellen van 
het verbeterplan en de tijdige uitvoering daarvan.  
 
Verbeterplan rsg Wiringherlant 
René geeft aan dat rsg Wiringherlant voortvarend aan de slag is gegaan met het verbeteropdracht. René 
en de betreffende schoolleiding hebben er vertrouwen in dat de school op tijd klaar is voor het 
herstelonderzoek van de inspectie.   
Freerk vraagt hoe de organisatie zich optimaal kan voorbereiden op een inspectiebezoek en dan met 
name op de indicatoren van de inspectie die moeilijk meetbaar en inzichtelijk te maken zijn. René geeft 
aan dat alle scholen in het najaar worden bezocht voor een kwaliteitsonderzoek. Dit jaar worden deze 
bezoeken zwaarder ingezet en is er naast een waarderend oordeel meer ruimte voor de kritische noot. 
Robert voegt toe dat het belangrijk is dat de kwaliteitscyclus wordt versterkt en rekening houdt met het 
veranderende inspectiekader. Veel hangt af van een goede voorbereiding. Wees daarnaast ook goed 
voorbereid op gedrag (van de inspectie en van de organisatie) tijdens een inspectiebezoek. Het blijft een 
spannende gebeurtenis die niet moet worden onderschat.  
 
Tom vraagt of er ook gewerkt wordt met externe audits. René antwoordt dat ervoor is gekozen om te 
werken met de kwaliteitsonderzoeken. Dit werkt op zich heel goed.  
 
Volgende week staat er een kennismaking met de nieuwe contact inspecteur gepland, aldus René.  
 
Aantal leerlingen Van der Meij College 
René informeert de raad dat het gesprek over de instroomcijfers van het Van der Meij College wordt 
gevoerd. De eerste, door de schooldirecteur, opgeleverde analyse is niet voldoende en moet worden 
aangescherpt. De oorzaak van het te hoog ingeschatte aantal leerlingen ligt intern. Het lijkt erop dat 
gerekend is met de eerste aanmeldcijfers en dat daarbij geen rekening is gehouden met dubbele 
inschrijvingen. De situatie op het Van der Meij College wordt strak gemonitord. Periodiek vindt er een 
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gesprek plaats tussen de directeur, de twee controllers en de twee bestuurders (van csg Jan Arentsz en 
SOVON).  
 
Aantal aanmeldingen 2024-2025 en leerlingaantallen per 30 september 2024 
Er volgt nog een aangepast overzicht. De raad van toezicht vraagt om een nadere bespreking van de 
ontwikkelingen rondom de aanmeldingen en leerlingenaantallen. Dit kan in een overleg begin 2025 
plaatsvinden.  
 
Rondvraag 
Freerk verzoekt om de jaarkalender van de raad van toezicht ieder overleg te agenderen.  
 
Op een vraag van Jessica uit een eerder overleg geeft Suzanne aan dat zij voorafgaand aan een overleg 
van de raad van toezicht de agenda afstemt met Jessica.  
 

 

Actielijst per 4 oktober 2024 

Datum 
overleg 

actie actiehouder status 

26-04-24 Inplannen Maud Croes over De Nieuwe 
Alkmaarse in een komend RvT-overleg. 

bestuurssecretaris  

21-06-24 Agenderen visie en aanpak professionalisering 
schoolleiders in RvT. 

bestuurssecretaris  

04-10-24 Agenderen evaluaties WB en MG. bestuurssecretaris  

04-10-24 Agenderen aanmeldingen 2024-2025 en 
leerlingaantallen.  

bestuurssecretaris Begin 2025 

04-10-
2024 

Agenderen jaarkalender RvT. Bestuurssecretaris 
 

Ieder overleg 

 


